



康迪泰克 (中国) 橡塑技术有限公司

招聘信息

一、公司简介

康迪泰克 (中国) 橡塑技术有限公司是世界 500 强德国大陆集团在江苏常熟设立的独资子公司，是全球橡胶和塑料专业技术领域的专家。公司业务涉及汽车、铁路等多行业。

目前，公司共有振动控制系统、空气弹簧系统、车辆流体系统、混炼胶中心、橡胶涂布和轮胎事业部的续行保障系统六个业务单元，一座研发中心以及以中央办公室为中心的配套设施。在未来的扩建中，公司还将新增更多的业务单元。

公司地址：江苏省常熟市东南经济开发区久隆路 18 号

联系电话：Grace Wang:0512-52352865 / Krystal Lu: 0512-52352895

邮箱：grace.wang@contitech.cn / krystal.lu@contitech.cn

二、招聘岗位

1. Process Engineer 工艺工程师 (BU VC 振动控制事业部)

职责描述：

- 1) Mainly responsible for the process of vulcanization sealing and mold
主要负责硫化密封件工艺和模具
- 2) Ensure the implementation of robust and efficient production processes.
确保有效率稳健的工艺流程实施
- 3) Set-up and trial run of new tooling transferred to the Changshu plant, define the process parameter and tolerances for robust and efficient processes in accordance to the central preproduction department and hand over to production.
负责对转移到常熟工厂的工装夹具进行设置并试运行，配合中心生产部门定义工艺参数及公差
- 4) Ensure all of tooling at good status to fit production process and parameter requirement.
确保工装夹具维持良好状态符合生产工艺流程及参数要求
- 5) Continuous improvement of running production and testing processes under consideration of the downtime reports of the maintenance department.
结合维修部门提供的停机时间报告，负责持续生产改进及测试工艺
- 6) Perform failure analysis and trouble shooting in case of production problems. Initiate and monitor countermeasures.
对生产问题进行失效分析及问题排除。制定解决对策并监督对策的实施。

岗位要求：

- 1) 2018 graduation student the major must in Rubber
2018 橡胶专业应届毕业生
- 2) Basic English is a must, new project / machine transfer need lots of communication with Germany colleagues
英语沟通能力，新项目/设备的转移需要与德国同事进行沟通
- 3) Good Communication Skills
沟通能力佳

2. Application Engineer 应用工程师 (BU AS 空气弹簧事业部)

职责描述:

- 1) Project management of customer development projects
客户开发项目管理
- 2) Direct customer communication for technical subjects
针对技术问题与客户进行直接沟通
- 3) Development of design variants and combination of existing products to meet customer requirements for metal rubber parts and spring systems
对现有的金属橡胶件及空气弹簧产品进行设计变更以满足客户要求
- 4) Preparation of technical proposals (to be approved by senior engineer)
准备技术方案
- 5) Clarify test requirement and standards of AS and other rubber metal parts
负责空气弹簧及其他橡胶金属件产品的测试标准进行解释说明

岗位要求:

- 1) BSC / MSC in mechanical engineering, rubber or similar
机械工程、橡胶或相关专业本科及以上学历
- 2) MS Office (Word, Excel, PowerPoint)
熟练运用 MS office 软件
- 3) English (min. Advanced)
英语流利
- 4) Knowledge in rubber technology
对橡胶技术有一定了解

3. Process Engineer 工艺工程师 (BU AS 空气弹簧事业部)

职责描述:

- 1) Discussion with German colleagues all production problems for air spring.
针对空气弹簧产品问题与德国同事进行沟通

- 2) Carry out trials and test to improve the product quality within China or the AS colleagues in Germany.
进行试制及测试以提高产品质量
- 3) Analyzing the scrap and rework rate to define improvements for the quality and cost.
分析报废率及返工率，从质量及成本方面制定改善方案
- 4) Ensuring that the production process is organized in such way that the highest output with the highest quality can be insured together with the production management.
确保生产工艺流程符合高产出高质量要求
- 5) Optimizing the material flow in the workshops and the working places together with the production management.
与生产管理部门一起优化车间及工作区域的物料流程
- 6) Technical clarification in case of customer claims.
负责客诉时的技术说明

岗位要求：

- 1) Bachelor Degree
本科学历
- 2) MS Excel and Word
熟练使用 MS office 软件
- 3) Knowledge about rubber product if possible
了解橡胶产品知识
- 4) English, need to communication with German colleague
英语，需要与德国同事沟通
- 5) Problem solving
良好的问题解决能力
- 6) Good communication skills
沟通能力佳

三、公司福利

1. 法定福利：五险一金
2. 帮助员工预防风险：商业保险（员工本人及家属），员工养老储蓄计划，年度体检
3. 创建健康的工作环境：班车，工作餐，劳动安全保护
4. 创建工作与生活的平衡：体育活动，文体竞赛，家庭日，跑步日，年终晚会，团队旅游，拓展活动
5. 人性化关怀：服务周年纪念奖，员工生日礼物，节假日礼物，工会福利项目